
                    

                                     Jak wygląda Fundament Kościoła

        Oto jedna z największych tajemnic Kościoła 
założonego przez Boga Jezusa.
Kto zbliża się do Fundamentu, którym jest Pan Jezus i 
buduje się na tym Fundamencie ,na, Skale, dokładnie 
wie jak On wygląda. Ci wszyscy którzy nigdy    
nie zbliżyli się do Tego Fundamentu, budują dom na 
piasku – jak to w swej 
przypowieści mówi Pan Jezus – nic o tym Kamieniu nie 
wiedzą, nie wstydzą się
swej głupoty, kwestionują wybór Boga, za to że ukazuje 
się tylko w  Swojej 
świątyni w Swoim domu, który odkupił własną krwią. 
( 1 List Św. Piotra Ap.2,4)
„Zbliżając się do Tego, który jest żywym kamieniem, 
odrzuconym wprawdzie przez
ludzi, ale u Boga wybranym i drogocennym, wy 
również, niby żywe kamienie,
jesteście budowani jako duchowa świątynia, by stanowić 
święte kapłaństwo,
dla składania duchowych ofiar, przyjemnych Bogu 
przez Jezusa Chrystusa.
To bowiem zawiera się w Piśmie: Oto kładę na Syjonie 
kamień węgielny,
wybrany, drogocenny, a kto wierzy w Niego na pewno 
nie zostanie zawiedziony”.
O tym Fundamencie mówi prorok Zachariasz (Ks. 
Zach. 3. 8-10) „Arcykapłanie 
Jozue, słuchaj ty i twoi towarzysze, którzy są twoimi 
doradcami, gdyż przez tych



mężów spełni się cudowna obietnica albowiem ześlę 
sługę mego Odrośl .
Patrz – oto Kamień, który kładę przed Jozuem: na tym 
Kamieniu jest siedem
oczu (to symbol wszechwiedzy Boga- to światło Ducha 
Świętego promieniującego
z oczu Pana Jezusa). Ja sam  na nim wyrzeźbię napis i w 
jednym dniu zgładzę
winę tego kraju- (Pan Jezus z własną krwią wchodzi  do 
Nieba, oczyszcza ta krwią
dusze i daje Ducha Świętego) – wyrocznia Pana 
Zastępów. W owym dniu -
wyrocznia Pana Zastępów – będziecie sie wzajemnie 
zapraszać ( by odpoczywać)
w cieniu winnicy i drzew figowych”,(To przywrócenie 
łaski i życia wiecznego,
wszczepiania w Pana Jezusa w Krzew winny 
prawdziwy).
                    Piszący te słowa jest malarzem, autorem 
tego obrazu „Pana Jezusa 
w ciemnicy” .            To  jest moje wyznanie Pana Jezusa 
przed ludźmi, 
Pana Jezusa jako Fundamentu Kościoła, Korzenia 
mądrości. I  mogę razem
z apostołem Piotrem powiedzieć każdej duszy: „Jeżeli 
uwierzysz w ten Kamień,
na pewno się nie zawiedziesz”.

Wielu ludzi chciałoby unieważnić to wyznanie. Cały 
czas słyszę: „to jakaś sekta”,
„tego kościół nie zatwierdził”, „ten malarz popadł w 



herezję i odpadł od kościoła”
i tym podobne  oszczerstwa,  szczególnie w tego rodzaju 
„opiniach” przodują 
    księża katoliccy. Nie wstydzą się oni tak bluźnić 
przeciwko Kamieniowi
węgielnemu Kościoła. Ci ludzie się kompromitują. Nie 
rozpoznać, jak wygląda
Kamień węgielny Kościoła? To dopiero hańba!
Apostoł Piotr w swoim liście o nich nie zapomniał, bo 
pisze:(1 P 2, 7-8) 
„Dla tych zaś  co nie wierzą, właśnie ten kamień, który 
odrzucili budowniczowie
stał się głowicą węgła -i kamieniem upadku i skałą 
zgorszenia. Ci nieposłuszni 
Słowu, upadają, do czego są przeznaczeni.”
Jeżeli ktoś doszedł na szczyt tej góry, na której ten 
Kamień jest, to jego wyznanie
nie jest godne czci i wiary?      Ten znak, ten obraz jest 
też, spełnieniem proroctwa
Izajasza. (Iz 11, 10) „owego dnia (ostatniego dnia tego 
świata, tego czasu 
 i pierwszego dnia Nowego stworzenia ) - to się stanie: 
„Korzeń Jessego
 stać będzie na znak dla narodów”.  O tym samym mówi 
prorok Jeremiasz
(2 ks Mach. 2,7) „kiedy zaś Jeremiasz dowiedział się o 
tym, czyniąc im wymówki
powiedział: „miejsce to pozostanie nieznane, aż Bóg na 
powrót zgromadzi
swój lud i okaże mu miłosierdzie”. Św. Jan w 
Apokalipsie przemawia:(Trąba



 siódma 11,19) „Potem Świątynia Boga w niebie się 
otwarła i Arka Jego 
Przymierza ukazała się w Jego Świątyni, a nastąpiły 
błyskawice, głosy, grzmoty
,trzęsienie ziemi i wielki grad”. Dziś można powiedzieć: 
Biada wszystkim
oszustom, którzy podają się za apostołów Jezusa, to oni 
mają problem z rozpoznaniem tego Znaku i tego czasu, 
bo w ich sercach – Arki Nowego Przymierza nie ma! Nie 
są z ludem Jezusa o Fundamencie Kościoła nic nie
wiedzą. Teraz Pan Jezus nie może ich wyznać przed 
Bogiem Ojcem i przed swoim
ludem. Nie należą do Kościoła Piotrowego, Gwiazda 
poranna nie wschodzi w ich sercach, na nich nie spełni 
się to co mówi Piotr apostoł:(2 list P 1,19) „Mamy 
jednak mocniejszą, prorocką mowę, a dobrze zrobicie 
jeżeli będziecie przy niej
trwali, jak przy lampie, która świeci w ciemnym 
miejscu, aż dzień zaświta 
a Gwiazda poranna wzejdzie w waszych sercach”.  Skąd 
dziś ta Gwiazda poranna
świeci, na kim spełniło się słowo apostoła Piotra, co ten 
obraz – znak zapowiada?
Spełnienie się słów Pana Jezusa! „Sprawiedliwi 
zajaśnieli jak słońce w królestwie
Ojca swojego”.  Czyj to jest obraz i czyj to jest napis? 
„kto uwierzył w ten Kamień
nie zawiódł się”. „Mądrość wybawiła swych czcicieli z 
utrapień....”
Dlatego próżny trud pytać głupiego o drogę a 
niedowiarka o Fundament 



Kościoła. (Ks. Mdr. 10, 8) „Gdy bowiem zboczyli z drogi 
Mądrości nie tylko
tę szkodę ponieśli, że nie poznali, co dobre, ale jeszcze 
zostawili żywym pamiątkę
swej głupoty, by nawet nie mogły pozostać w ukryciu ich 
błędy”. Patrzą na fundament Kościoła na ten obraz 
Pana Jezusa w ciemnicy i bluźnią- co za 
HAŃBA! (Ks. Mdr. 5, 4-7) „To Ten co dla nas- głupich – 
niegdyś był 
pośmiewiskiem i przedmiotem szyderstwa: Jego życie 
mieliśmy za szaleństwo,
śmierć Jego za hańbę. Jakże więc policzono go między 
synów Bożych i ze
świętymi ma udział?. To myśmy zboczyli z drogi 
prawdziwej i Słońce dla nas nie 
wzeszło! Nasyciliśmy się na drogach bezprawia i zguby, 
błądziliśmy po bezdrożnych pustyniach, a drogi 
Pańskiej nie poznaliśmy”. Skąd dzisiaj
ci zboczeńcy mają wiedzieć jak wygląda: Brama do 
nieba,Fundament Kościoła,
Arka Nowego Przymierza, to oni odmówili czci Bogu 
Jezusowi, więc nie naśladujmy ich złych uczynków, nie 
mamy nic wspólnego z tymi oszczercami
którzy odrzucili Fundament kościoła.  (Ew. Wg św. 
Marka 9, 42) „Kto by się stał powodem grzechu dla 
jednego z tych małych, którzy wierzą, temu byłoby 
lepiej
 uwiązać kamień młyński u szyi i wrzucić go w morze”. 
Czy pokazanie i wyznanie Kamienia węgielnego 
Kościoła jest powodem grzechu?
Czy namawianie was, abyście uczcili Pana Jezusa jako 



Gwiazdę Poranną,
jest powodem grzechu? Czy  wyznawanie Jezusa Boga 
w tym obrazie, jest
powodem zgorszenia?.       
                                                  Odpowiedzcie sobie sami. 
Andrzej Tuszyński      autor obrazu Pana Jezusa w 
ciemnicy.


